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VOLIVCI - KANDIDATI - USPEHI - KRITIKE - m : H i i 
Volivci imofo besedo 

Nabito polna dvorana OZZ v Celju. 
Zbor volivcev ene volilne enote v prvi 
četrti. Po govoru občinskega odbornika 
tov. Franca Simoniča nastane molk. 
Kakor da se nihče ne opogumi po tako 
tehtnih in izčrpnih besedah oglasiti k 
besedi. Saj je že on vse povedal. 

Se vedno molk. Toda le za hip. Ve
der in nasmejan obraz tovariša Simo-
nica, toplo vzdušje, ki je nastalo po 
njegovem pripovedovanju, sili volivce 
Ic besedi. 

Prijavi se prvi. Led je prebit. 
Za njim drugi, tretji in tako pogovor 

teče naprej. Vsi hočejo govoriti. Vsak 
hoče povedati svojo željo, zamisel, kri
tiko, pobudo, predlog. Vsakogar nekaj 
teži. Problemov je dovolj. In vsak bi rad 
prispeval nekaj, kar bi koristilo našemu 
mestu ob Savinji. 
. Tako je tudi prav. Pogovor steče 
sproščeno, brez vsakih predsodkov in 
bojazni. Volivci se zavedajo svojih pra
vic. Kmalu je živo kot v panju. 

Volivci sprašujejo, občinski odbornik 
tovariš Simonič odgovarja. 

O čem teče pogovor? O vsem, kar za
nima našega človeka! 

O problemih, ki jih bo moral reše
vati ljudski odbor. 

Prisluhnimo temu pogovu. 
-o-

»Ne zamerite, če sem včasih jezen,« 
je posegel v razpravo prvi med volivci 
tov. Guček. »Zdi se mi, da med volivce 
premalo prihajajo odborniki, da bi po
ročali o delu občinskega odbora. Morda 
je tudi to vzrok, da ljudje ne hodijo na 
zbore volivcev. Tu je mesto, kjer se 
lahko vse pogovorimo in kritiziramo, 
kar nam ni všeč, ne pa na ulici in za 
vogali. Za poštene besede in kritiko se 

.ni treba nikomur bati. Tu bi morali 
iznesti vse naše pripombe, odborniki 
pa bi morali to pri svojem delu v ob
čini upoštevati, vsaj kar se lahko upo
števa. Volja volivcev mora priti bolj 
do izraza.« 

»Kako je z restavracijo ,Mlinarjev 
Janez' na Teharju? Ti prostori so bili 
dosedaj nedovoljno izkoriščeni!« 

»Odslej bo v teh prostorih šola za or
gane delavskega upravljanja. Tako bo
do prostori končno služili svojemu pra
vemu namenu.« ' 

»Kaj pa je s tovarno sadnih sokov 
,Celeia-Sad'? Vanjo je občina vložila 
že precej denarja in ni uspeha?« 

Г »Ta tovarna je občinsiemu odboru 
povzročila že precej skrbi. Težave so 
v tem, ker ima zastarele in nerentabil
ne naprave. V njej je zaposleno okoli 
60 nekvalificiranih žensk in jo je težko 
likvidirati zlasti ker ima v zaledju bo
gato surovinsko bazo. Sedaj so v teku 
pogovori za nabavo modernih strojev. 
Ce bo to uspelo, bo tovarna rentabilno 
poslovala, če pa ne bo, bo dosedanje 
naprave prevzela tovarna sadnih sokov 
v Ajdovščini.« 

»Veliko se je že na zborih volivcev 
in v množičnih organizacijah govorilo 
o izboljšanju družbene prehrane v Ce
lju in zlasti o potrebi mlečne restav
racije. Doslej je občina v tem pogledu 
premalo storila.« 

»Ena prvih nalog občine bo, da bo 
uredila mlečno restavracijo nasproti 
hotela Evrope v bivši kavarni Merkur.« 

»Način zbiranja in odvažanja smeti 
po mestu je zastarel in nehigienski, saj 
veter raznaša odpadke in pepel po ve
žah, kjer stoje zaboji.« 

»Občina bo morala skrbeti, da bo od-
važanje smeti bolj sodobno, treba bo 
nabaviti primerno vozilo za odvoz sme
ti, za odlaganje smeti pa naj bi služili 
pločevinasti zaprti zaboji.« 

»Šolski prostori so premajhni in ne 
zadoščajo več številu mladine in otrok, 
ki obiskujejo šole. Zastonj govorimo o 
moderni šoli in osemletkah, če ni po
trebnih šolskih prostorov.« 

»Ta problem je zelo pereč in občina 
se ga bo morala z vso resnostjo lotiti, 
čim bodo za to sredstva. Poleg šole v 
Sp. Hudinji bo treba v nekaj letih zgra
diti v Celju še eno šolsko poslopje.« 

P R O B L E M I C E L J S K E O B C I N E 

»Celjske trgovine s sadjem in zele
njavo mečejo veliko gnilega in pokva-
j anega blaga vstran, namesto da bi ga 
raje po nižji ceni prodale potrošnikom. 
To škodo plačajo potrošniki iz svojega 
žepa in to ni prav.« 

»Nekaj je pri tem objektivnih težav, 
saj je naš promet še zaostal in zaradi 
tega se blago večkrat pokvari na poti, 
poleg tega pa Celje nima primernih 
skladišč in hladilnih naprav, na kar 
bo morala občina misliti. Težave bodo 
še tako dolgo, dokler bo sadja in zele
njave primanjkovalo. Ko bo pridelek 
večji kot je povpraševanje, bomo lahko 
tudi prodajalca prisilili, da bo nudil 
dobro blago. Z organizacijo potrošni
ških svetov in stanovanjskih skupnosti 
pa bi lahko s kritično kontrolo vpli
vali, da se blago ne bi kvarilo in me
talo vstran, temveč, da bi ga trgovine 
raje po nižjih cenah nudile potrošni
kom.« 

»Celjska mlekarna je zastarela. Ve
liko se je že govorilo, da bo Celje do
bilo novo mlekarno. Kako je s tem?« 

»Kljub vsem finančnim težavam bodo 
začeli že letos v Medlogu graditi novo 
moderno mlekarno, predvsem iz za
družnih sredstev.« 

»Izgled od postaje proti novemu mo
stu čez Savinjo ne daje lepega vtisa 
tujcu o Celju. Kaj se namerava graditi 
na tem praznem prostoru?« 

»Na tem prostoru bodo začeli graditi 
moderen hotel, saj potrebe po prenoči
ščih so v Celju zelo velike. Hotel bo 
zgrajen v dveh do treh letih. Zraven 
pa bodo zgradili še dve stanovanjski 
hiši. Barake pri postaji bo treba prej 
ali slej podreti, ker kvarijo izgled me
sta. Ni pa še znano, kako bo s celjskim 
železniškim vozliščem. To vprašanje je 
tesno povezano z razvojem velenjskega 
rudnika. Če se bodo odločili, da bodo 
lignit predelovali v plin in ga po ce
vovodih pošiljali v mesta, bo celjsko 
vozlišče še zadoščalo, takšno, kakršno 
je, če pa bodo lignit ob vedno večji 
zmogljivosti velenjskega rudnika po
šiljali po železnici, pa bo celjsko vozli
šče premajhno in ga bo treba v dogled
nih letih prestavili, prostor okoli po
staje pa preurediti in zazidati.« 

»Kakšne načrte ima občina z bivšim 
OF domom?« 

»Letos pozimi bodo to zgradbo za
čeli preurejevati. Fasada bo preurejena 
in dvignjena, stolp pa bo ostal, ker bi 
sicer stroški bili previsoki. V prostorih 
namerava občina urediti moderno in 
solidno restavracijo tipa Daj-dam, dvo
rana bo na razpolago za razne prire
ditve, v nadstropjih pa bodo dobile 
množične in družbene organizacije svo
je prostore.« 

»Celjska občina je veliko napravila 
na področju komunalne izgradnje. Mor
da malokatero mesto je tako naglo na
predovalo, da se mnogi, ki prihajajo v 
Celje in mesto že odprej poznajo, ču
dijo tako velikim spremembam in le
pemu izgledu. Nič pa ni storjenega še 
na Okopih in okrog Muzejskega trga?« 

»To je najbolj zanemarjen del mesta. 
Vsega se pač ni moglo storiti, ker so 
bila sredstva dokaj omejena. Skrb bo
dočega ljudskega odbora pa bo, da bo 
v okviru možnosti, čim prej začel ure
jevati tudi ta del mesta.« 

»Cinkarniški plini povzročajo vedno 
večjo škodo ne samo kmetijstvu, tem
več tudi živinoreji in celo obolenja 
otrok so zabeležili zaradi škodljivih pli
nov. Ali je upanje, da se bo to stanje 
izboljšalo?« 

»To je problem številka ena, s ka
terim se bavi tudi celjska občina, ven
dar ga sama ne more rešiti. Skoda za
radi tega je velika zlasti spomladi, ko 
zaradi pogostih prekinitev električnega 
toka plini še bolj uhajajo v ozračje. 
Vsekakor si bo prizadevala, da bo to 
pereče vprašanje v doglednem času 
spravila z dnevnega reda.« 

»Kdaj lahko računamo, da 'bo zdrav
stveni dom zgrajen in služil svojemu 
namenu?« 

»Doslej je bilo za to porabljenih že 65 
milijonov din, 15 milijonov je še na 
razpolago, toda to ne bo zadostovalo 
za dokončno dograditev. Vendar je upa
ti, da se bo v trakt D in E že ob novem 
letu vselila zdravstvena služba.« 

-o-
Se in še so volivci postavljali vpra

šanja. Pogovor je tekel o stanovanjskih 
problemih, o cepljenju proti otroški 
ohromelosti, zakaj nima Celje zdravni
ka za očesne bolezni, o kalilcih nočne
ga miru, proti katerim bi bilo treba 
ostreje ukrepati, o stanovanjskih skup
nostih itd. itd. Pogovor se je tako raz
vnel, da še ne bi bilo konca, če ne bi 
delavni predsednik zaradi pozne ure 
zbor zaključil. 

Takšnih zborov si volivci še želijo, 
saj so spontano iznašali prav vse kar 
jih teži. Tako je tudi prav, saj se vo
livci vedno bolj zavedajo svojih pravic 
in čutijo v sebi močnejšo hrbtenico. 
Občinskemu ljudskemu odboru pa bo 
tako pester zbor volivcev dal smernice 
za bodoče delo in doseženi uspehi bodo 
brez dvoma še veliko večji kot so bili 
doslej. -ma-

Vojniški občani zaupajo občini 
Večina prebivalstva vojniške občine se danes dobro zaveda, da je 

njihova občina v stanju doseči vsakovrstne uspehe, saj so odgovorni ljudje 
ob podpori in soipomoči zavednih volivcev doslej odpravili že prenekatere 
pomanjkljivosti, ki jih gotovo ni bilo malo. Nič čudnega ni 'potem, da so 
ljudje dobili veliko zaupanje v svojo občino in da je teren ostal razgiiban 
in dostopen za vse, kar lahko prebivalstvu koristi. 

Predlogi in sklepi volivcev se ne za
klepajo v predale, arrupak sproti rešujejo. 
Dobronamerne in upravičljive kritike 
najdejo vedno zadovoljive odmeve. Od
govorni funkcionar te občine pravi: »Na
ši delovni ljudje so že spoznali, da je 
možno ustvarjati samo takrat, kadar z 
njihove strani ne padajo le nesmiselne 
kritike in zahteve, temveč se volivci kon
struktivno udeležujejo vseh razprav ter 
sodelujejo pri izvajanju pozitivnih za
misli«. 

Nad 700 volivcev — moških, žena in 
mladine — danes aktivno sodeluje v or
ganih občine, družbenem in delavskem 
samoupravljanju ter v vodstvih raznih 
organizacij in društev. Vsi se zalagajo 
za iste cilje: ustvariti delovnemu človeku 
čim prej lepše îwgoje za življenje. 

T R E Z N A I N K R I T I Č N A P R E S O J A 
K A N D I D A T O V 

Občinski ljudski odbor se zaveda, da 
je v občini še mnogo nalog, ki jih sedanji 
odbor iz objektivnih vzrokov ni mogel 
rešiti in bodo zato izstavljene pred nov 
občinski odbor, katerega si bodo volivci 
izvolili prihodnji mesec. Težka in odgo
vorna naloga čaka nove odbornike, zato 
pa volivci na svojih zborih kritično in 
trezno pretehtavajo predlagane kandi
date. Treba bo nadaljevati in dokončati 
elektrifikacijo vsega področja. Tako bo 
morala v bližnji bodočnosti elektrika za
svetiti tudi področjem Lemberga, Vin, 
Faroža, Slemen, Kobleka in še nekaterim 
krajem. S tem pa bo elektrificirana vsa 
vojniška občina. Prav tako bo treba ne
katerim področjem (Rakova steza. Veli

ka raven, Arclin itd.) preskrbeti zdravo 
pitno vodo. Nadalje bo treba bolje 
vzdrževati občinske ceste, izpopolniti 
opremo in učila na šolah, skrbeti za 
zdravje ljudi in socialno ogrožene osebe. 
Predvsem pa bo treba v bodoče še bolj 
utrditi delo in organizacijo v vseh 4 kme
tijskih zadrugah, saj je od njih v marsi
čem odvisen napredek kmetijske proiz
vodnje v vojniški občini. 

»NOČEMO TONETA — TINETA 
HOČEMO«! 

Z zbori volivcev je vojniška občina v 
glavnem že zaključila. Volivcem te obči
ne gre vse priznanje za izredno zanima
nje za oktobrske volitve, za veliko ude
ležbo na zborih volivcev, zlasti pa še za 
trezno izbiro najboljših kandidatov. Sa
mi zbori volivcev so zgovorno dokazali, 
kje so bili volivci zadovoljni s svojim 
odbornikom in kje ne. Kar odkrito so 
povedali, da s starim odbornikom niso 
zadovoljni, ker ni prihajal med nje, ni 
prenašal sklepov in predlogov z raznih 
zasedanj, ni delal z njimi in zanje. Nove
ga odibornika hočemo, delovnega in po
žrtvovalnega — pa so predlagali med 
najiboljšimi naj^boljšega. Drugod so bili 
spet zadovoljni s starim odbornikom in 
so ga hoteli še naprej imeti v občinskem 
odboru. Na Paškem Kozjaku so za vo-
livno enoto Strmec nad Dobrno pred
stavniki SZDL vprašali domačine, koga 
mislijo predlagati. Bi morda kazali izka
zati zaupanje staremu odborniku? »Kaj 
še?« Felicijana že ne bomo volili. Stanu
je prav za prav v naši neposredni bližini, 
pa ni čutil potrebe, da bi vsaj prišel po
gledati, kakšno škodo so napravile divje 
svinje. Tudi sicer se ni dosti zmenil za 
nas. Toda Koren Lojze — stari borec — 
partizan — ta pa ta! Čeprav je precej 
daleč od nas, nas vsak čas obišče in se 
zelo zanima za naše probleme. Tega pred
lagamo in tega bomo vsi z veseljem vo
lili«. 

Kaj pa Dobrna? »Tu pa povsem zaupa
mo našemu staremu odborniku tovarišu 
Likarju. Dovolj časa je že med nami in 
dovolj prilike smo imeli s.poznati, kako 
se zanima za vse in kako razumno zna 
poseči ne samo v lokalno, temveč tudi 
v občinsko in okrajno problematiko. Da, 
Likarja hočemo imeti, ker mu zaupamo.« 

V Klancu nad Dobrno izbira kandida
ta tudi ni bila težka. Volivci so enoglasno 
predlagali tovariša Hribernika. Niso še 
pozabili, kako požrtvovalnega socialnega 
borca se je izkazal pri poplavi leta 1954. 
Takemu človeku lahko zaupajo in me
nijo, da niso slabo izbrali. 

V Pristavi? Volivci tod že dolgo pozna
jo tovariša Staneta Sotlerja, predsednika 
občinskega odbora SZDL in sekretarja 
Okrajnega odbora SZDL Celje. Vedeli so 
povedati, da se je zelo zanimal za potre
be in težnje njihovega kraja in pogosto 
prihajal med nje. Zato pa je tudi kar 
završalo po dvorani, ko je padel predlog 
za tovariša Sotlerja. »Prav njega hočemo, 
ne pa takega odbornika, ki ga bomo vi
deli enkrat na leto, ali pa morda še to 
ne« — so dejali. 

I Kandidacijska komisija v Lokovini ni 
pimela kaj delati. »Ne rabimo kandidatne 
.liste — Seničarja hočemo, pa pika«. To
variš Seničar je sekretar Socialistične 
, zveze delovnega ljudstva. Ta organizaci
ja je med najdelavnejšimi v vojniški 
občini. Volivci vedo, da ima ravno se
kretar Seničar mnogo zaslug za pogoste 
in najrazličnejše prireditve, za organiza
cijo izletov za člane SZDL — pa tudi za 
popravilo cest se je znal zavzeti. »Mi ra
bimo takega odbornika, ki bo znal po
žrtvovalno delati za ljudi. Boljšega od Se
ničarja ne bi mogli izbrati.« Z burnim 
ploskanjem so izkazali volivci Lokovine 
zaupanje svojemu bodočemu odborniku. 

Za Strmec pri Vojniku so si volivci 
zbrali enega najnaprednejših kmetoval
cev in predlagali za ibodočega odibornika 
tovariša Otona Samca. 

2e imena teh in ostalih kandidatov da
jejo upanje, da bo delo bodočega ljud
skega odbora vojniške občine še bolj 
plodovito, kot je bilo doslej. 

P R E D V O L I T V A M I V O B C I N I Š O Š T A N J 

Veliki uspehi na vseh področjih 
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Doslej so v šostanjski občini izvedli 
vseh 22 zborov volivcev. Ker so bile po
litične priprave zelo dobre, so bili 
zbori zelo dobro obiskani. O sedanjem 
delu občine so poročali občinski odbor
niki. Poudarili so predvsem velikanski 
gospodarski napredek te občine v letih 
po osvoboditvi. Ker je bilo njeno delo 
s podjetji tesno ixîvezano, je rodilo lepe 
uspehe. V vseh svetih občine je sodelo
valo 150 ljudi, kar pomeni velikanski 
najpredek v družbenem upravljanju. 
Pred vojno so bila v tej občini samo 3 
industrijska podjetja, po osvoboditvi pa 
je zraslo že 7 novih obratov. Med njimi 
so se posebno odlikovali Rudnik lignita 
Velenje, Tovarna usnja Šoštanj, TE Šo
štanj, Kovinsko podjetje Gorenje, med 

manjšimi podjetji pa LIK Šoštanj. V zve
zi z neprestanim dotokom prebivalstva 
v Salešiko dolino je zelo porasla komu
nalna dejavnost. Tlakovali so cesto sko
zi Šoštanj in Velenje. Sedaj pa moderni
zirajo ropuibliško cesto Šoštanj—Velenje. 
Omeniti moramo še regulacijo Pake, kjer 
so prostovoljno opravili več 10 tisoč de
lovnih ur in bodo samo letos prihranili 
skiupnosti sredstev za 40 stanovanj. Vse 
doslej je v tej občini močno šepala obrt
na in trgovska dejavnost. Pred kratkim 
se je v Velenju stanje izboljšalo, saj so 
dobili dobro založeno trgovsiko posloval
nico. Se vedno pa so premajhne 
v obeh mestih občine pekarne, ki ne kri
jejo potreb prebivalstva, in klavnice, ki 
niso sodobno urejene. 

Na zboru volivcev v Novem Velenju so ' 
ljudje tožili, da ni nikjer mogoče kupiti 
niti jajc, niti povrtnine in sadja. V pri
merjavi s Šoštanjem, kjer sta kar dve 
trgovini založeni s ixxtrebno zelenjavo, 
je rastoče mesto Velenje naravnost obu
božano in bo naloga novega krajevnega 
odbora, da bo dal čimprej urediti stojni
ce pred tržnico, kamor bi nosili prodajat 
svoje pridelke kmetje iz bližnje in dalj
ne okolice. 

Tu so razpravljali tudi o šolah. Za 1000 
otrok je v Velenju le ena sama šola. Z 
učili so slabo založeni. Ker število učen
cev zaradi dotoka prebivalstva stalno 
narašča, bo treba že sedaj misliti na 
gradijo druge osemletke v Velenju. 

Na zboru volivcev v Starem Velenju 
pa je bil piredmet obravnave vodovod, 
ki ga še nimajo. Zato so na zboru spre
jeli predlog o zbiranju krajevnih samo
prispevkov. Le s samoiniciativo volivcev 
bodo tudi to lahko čimprej uredili. 

Poleg problematike So na vseh z;borih 
obširno debatirali o kandidatih, ki jih 
bodo izvolili v nov občinski odbor. Zanje 
so izbirali politično najmočnejše, stro
kovno najbolj sFKDSobne in najbolj de
lavne ljudi. Tokrat so za kandidate po
stavljali tudi mladino in žene. Pred no
vimi odborniki v tej občini bo mnogo 
težkih in zahtevnih nalog, ki jih bo treiba 
reševati. 

Šaleška dolina bo v nekaj letih postala 
veliko in strnjeno mesto z zelo razvito 
inoustrijo, ki bo imelo središče v rudar
skem Velenju. Tam bo mesto z nad 20 
tisoč prebivalci. Ob izgradnji rudnika, 
termoelektrarne ter novih podjetij, ki 
bodo morala rasti vzporedno z dvema 
gigantoma, se bodo kazale vedno nove in 
nove naloge. Prav zato je bilo naravnosit 
nujno, da so na vseh zborih šoštanjske 
občine temeljito pretehtali kandidate. 
Dvig kulture in presvete, zdravstva in 
gospodarstva, ki pomeni dokončno iz
gradnjo Šaleške doline, bodo njihove 
glavne naloge. 

Volivci Y konjiški rbčini 2ivo razprivljeio t bccfciih 
nalogah ljudskega cdbora 

Na zborih volivcev v konjiški občini so dokaj živahno razpravljali 
o programu dela bodočega ljudskega odbora. Sestavila sta ga občinski od
bor SZDL in ljudski odbor, v njem pa so v splošnih obrisih nanizane okvir
ne naloge, ki jih bo v okviru možnosti potreibno v ibodočih letih izvesti. 

I N D U S T R I J A V O B C I N I J E 2E S E D A J M O C N O R A Z V I T A 

saj daje 75% vsega narodnega dohodka, 
dočim ostalih 25% odpade na kmetijstvo. 
Vendar pa v industriji predvidevajo še 

večje investicije v tovarni usnja KONUS, 
kjer bodo dogradili oddelek umetnega 
usnja. S tem bi se vrednost letne proiz
vodnje tega podjetja povečala za eno 
milijardo dinarjev. V kovinski industriji 
določa program ipovečanje tovarne 
usniarskih in čevljarskih strojev Kostroj, 
ki bi na ta način zaposlila več delavcev. 
Prav tako zajema načrt tudi opekarno 
v Ločah ter ostalo kovinsko in lesno in
dustrijo, ki ima vse pogoje za razvoj. 
Poleg novogradenj bodo podjetja v občini 
skrbela za dograditev posameznih objek
tov, za adaptacije in za obnovo strojev 
ter strojnih naprav. 

POSEBNO SKRB BO TREBA 
POSVETITI OBRTI 

Posebno skrb bo v bodoče potrebno po
svečati obrti tako proizvodni kot usluž-
nostni. Po dosedanjih podatkih zlasti 
primanjkuje šiviljske, pečarske, klepar
ske in mehaničarske stroke ter avtoser-
visnih delavnic. Tudi krovske in tesarske 
obrti v občini skoraj ni, čeravno so nji
hova dela vedno potrebna. 2e obstoječim 
obrtnim obratom pa bo potrebno poma
gati z nabavo mehanizacije in izpopol
nitvijo strojnega parka. 

PEREC PROBLEM V OBCiNI JE 
STANOVANJSKI 

čeravno je bilo v zadnjih dveh letih na 
novo zgrajenih ali obnovljenih kakih 100 

(Nadaljevanje na 6. strani) 

Tudi sindikati sodelnjejo pri predvolilnih pripravah 
(Nadaljevanje s 1. strani) 

se še vedno premalo zavzemajo za* to, da 
bi se občina in njeni organi v večji meri 
orientirali na zboljšanje standarda in 
urejevanja delovnih pogojev zaposlenih 
ljudi. Doslej so se sindikati preveč eno
smerno zalagali za to (največ skrbi so 
posvečali urejanju plač), premalo pa so 
razpravljali o znižanju proizvodnih stro
škov, kje in na kak način bi lahko po
večali plačni sklad itd.« 

Kaj so sindikalne organizacije v 
predvolilnih pripravah doslej že sto
rile? 

»Zavzemale so se za kriterij pri izbiri 
kandidatov. V svojih sredinah so zbirale 
ljudi s tremi zahtevnimi i^rlinami: z druž
beno politično sposobnostjo, zrelo pre
udarnostjo in delovno pripravljenostjo. 
Sindikalne organizacije se nadalje za
vzemajo, da bi kot kandidat j e za zbore 
proizvajalcev v občini prevladovali pred
vsem delavci iz proizvodnje. V teh dneh 
smo imeli sestanke po sindikalnih ркз-
družnicah. Širši sestanki, kjer so obrav

navali splošne smernice predvolilnih pri
prav, so bili v rudniku Laško, v Tovarni 
galanterije Rimske Toplice, v Zrečah, v 
rudniku Zabukovca, Tekstilni tovarni 
Prebold in drugod. Povsod je bila po
udarjena važno5't leto.šnjih volitov ih 
važnost dobre izbire kandidatov. Z vso 
vestnostjo se sindikalne pod-ružnice, pri
pravljajo tudi za izbiro kandidatov za 
zbor proizvajalcev. S tem v zvezi pri
pravlja OSS širše sestanke po terenih. 

V teh pripravah se kaže široko zani
manje vseipovsod. V glavnem predlagajo 
kandidate iz proizvodnje in vse izgleda, 
da se bodo precej uveljavili mladi ljudje. 
Zal pa se opaža, da se sindikalne orga
nizacije vse premalo trudijo, da bi kan
didiralo čim več žena. V koliikor se je 
pri občinskem ziboru to vprašanje pre
zrlo, se nikakor ne bi smelo prezreti pri 
izbiri kandidatov za zbor proizvajalcev. 
Mislim, da so mnoge žene s svojo dejav
nostjo, preudarjenostjo * in zalaganjem 
doslej že dokazale, da tudi one zaslužijo 
polno zaupanje delovnih množic« 

ŠTORSKI KOVINARJI PRED 
VOLITVAMI V OBČINSKI ZBOR 

PROIZVAJALCEV 
Pred dnevi so se v Storah zbrali za

stopniki sindikalnega aktiva, delavske
ga sveta, upravnega odbora, organiza
cije ZKS, mladine in drugi zastopniki 
organizacij ter obratov železarne. Raz
pravljali so o bližnjih volitvah v ob
činski ljudski odbor in zbor proizvajal
cev, pri tej razpravi pa je o važnosti 
Kongi-esa deiavsiîih svetov za boljše 
uspehe v družbenem upravljanju govo
ril tov. Zmaher, predsednik OSS Celje. 

Na sestanku so sklenili, da bodo po
dobne sestanke sklicali tudi po obratih 
in terenu, da bi delavce in prebivalce 
bolje seznanili s problemi občine in nje
nimi načrti, pri katerih bo v bodoče so
delovalo kar šest članov štorskega ko
lektiva in sicer štirje kot odborniki v 
zboru proizvajalcev in dva v občinskem 
ljudskem odboru. 



Iz celja in zaledja 
Zbor volivcev na Aljaževem hribu v sredo je bil zbor volivcev na Alja
ževem hribu. Poročilo o delu Občinske
ga ljudskega odbora v Celju je podal 
prof. Ailkerc. V debati o poročilu, ki je 
bila zelo razgibana, so se volivci do
taknili raznih zadev. Tako so kritizi
rali dosedanjo prakso razdeljevanja 
stanovanj, ki ni bila vselej pravična 
in jo bo treba v bodoče temeljito spre
meniti in dodeljevati stanovanja le iz 
socialnega vidika do državljana. 

2e na prejšnjih zborih volivcev so 
razpravljali o raznih terenskih zadevah, 
tako o zelo slabih cestah na terenu, po
manjkljivi razsvetljavi ulic, o kanali
zaciji v območju Livade in drugo. Tako 
tudi podvoz ,pod restavracijo »Pošta« še 
ni urejen, časopis je sicer poročal, da je, 
vendar to ne odgovarja dejstvu. Izvršile 
so se neke predpriprave, pločevine pa še 
do danes ni nameščene. Ker se o vseh 
teh zadevah ni vkljub obljuibam storilo 
skoraj ničesar, so volivci ta vprašanja 
ponovno načeli in zahtevali ureditev. 

Volivci so predlagali dva kandidata, 
ki naj bi v bodoče teren Al jazov hrib 
zastopala v ObLO. To bosta tov. Cve
to Pelko in tovarišica Slava Koprive, 
delavka v Tovarni perila. 

Zbor volivcev je bil dobro obiskan, saj 
je bila dvorana napolnjena do zadnjega 
prostora. 

Volivci so konstatirali, da poročilo v 
»Slovenskem poročevalcu«, da je zbor 

volivcev v ponedeljek ,poleg drugih zbo
rov tudi na Aljaževem hribu propadel, 
ne odgovarja točnosti. Vzrok, da se zbor 
v ponedeljek ni mogel izvršiti, je bil edi-
nole v tem, da je bil od merodajne strani 
sklican v iponedeljek šele po drugi uri 
popoldne in ga ni bilo mogoče več teh
nično organizirati. Zato Socialistično 
zvezo za nesklepčnost ne zadene krivda. 

Zbori volivcev na Aljaževem hribu so 
vedno glede obiska prednjačili pred dru
gimi tereni. To so volivci tudi še pri vsa
kih volitvah dokazali s skoro stoodstotno 
udeležbo, kar bodo storili tudi pri pred-
stoječih volitvah. M. C. 

T O V A R I Š F R A N C L E S K O S E K B O K U 
M O V A L P R I R A Z V I T J U S I N D I K A L 

N E G A P R A P O R A V Ž E L E Z A R N I 
S T O R E 

Pred dnevi je bila v Železarni Store 
seja sekretariata izvršnega odbora sin
dikalne podružnice. Na seji so razprav
ljali o pripravah na občne zbore obratnih 
sindikalnih odborov in podružnice. Skle
nili so, da bodo izvedli po vseh obratih 
in oddelkih predvolilne sestanke in iz
volili v nova vodstva najboljše člane 
organizacije. Rok za izvedibo občnih z;bo-
rov sindikalnih odborov ix> obratih in 
oddelkih so določili do 20. oktobra, občni 
zbor sindikalne podružnice pa bo 24. no
vembra. Na občnem zboru bodo razvili 
društveni prapor, ki mu bo kumoval tov. 
Franc Leskošek, član Zveznega izvršnega 
sveta. Ob tej priliki bodo podelili tudi 
spominske plakete članom kolektiva, ki 
sodelujejo v sindikalnih organizacijah 
že 35 let. 

Na seji so tudi razpravljali o pripra
vah na bližnje volitve v občinske ljudske 
odbore in zbore proizvajalcev. 

OSENCA POTREBUJE DOBRO 
CESTO.. . 

Kdor se nameni v Osenco in tja tudi 
gre, bo priznal, da ta kraj nujno po
trebuje cesto. Sicer ta želja ni nova. . 
Precej stara je, kot so že tudi stare 
razne obljube. Nekaj sto metrov ceste 
bi bilo ob strokovnem vodstvu in ma
lenkostni tehnični pomoči kaj lahko iz
peljati. Prebivalci so pripravljeni pri
spevati z delom in materialom. 

Enak problem tare prebivalstvo vzhod
nega dela Zagrada. Tu bi bilo treba 
urediti borih 200 m ceste. Za to cesto 
je bil kredit že odobren!? 

Prebivalci obeh mestnih zaselkov pri
čakujejo pomoč in razumevanje. Oblju
be sicer vlivajo optimizem, toda tudi 
zapravljajo vero, če predolgo niso iz
polnjene, tš-

PREMAraEN ODZIV 
KRVODAJALCEV V ŠTORAH 
V prvi polovici meseca septembra je 

transfuzijska postaja Celjske bolnišnice 
pregledovala v Storah prijavljene krvo
dajalce. Od 67 prijavljenih je oddalo kri 
65 članov kolektiva Železarne Store. To
krat odziv ni bil povsem zadovoljiv, po
sebno malo prijavljencev je bilo iz dru
gih podjetij v Storah in bližnje okolice, 
zato pričakujejo, da bo pri prihodnji ak
ciji več prostovoljcev. 

O A V T O B U S N I P O S T A J I V C E L J U 
Govori se, da bodo zgradili v Celju pri 

kolodvoru novo avtobusno postajo. Tega 
so se vsi razveselili, še tisti, ki le redko
kdaj .pridejo v avtobus. Odločujoči so 
kajpada predvideli tudi prostorček za 
garderobo, kamor bi ljudje spravili 
prtljago do odhoda avtobusa. Da takšno 
shrambo močno pogrešamo, ni treba do
kazovati. Prispevki za shrambo prtljage 
bi krili izdatke za dobro plačanega va
ruha in še ostal bi vsak dan kupček dro
biža. 

Ce je pa v načrtu tudi sodobna čakal
nica, da potnikom ne bo treba stati v 
deževnem vremenu zunaj, v zimskem 
času pa še prezebati, bo hvaležnost pot
nikov do podjetja popolna. 

PLENUM JUGOSLOVANSKEGA 
ZDRUŽENJA ZA PROFESIONALNO 

ORIENTACIJO V CELJU 
Lani so v Sarajevu ustanovili Jugoslo

vansko združenje za profesionalno ori-
eaitacijo. Naloga tega združenja je, da 
poveže vse činitelje, ki jim je poklicna 
bodočnost naše mladine pri srcu, ter da 
e svojo dejavnostjo prispeva tudi k vzgo
ji čim boljših strokovnjakov za naše go
spodarstvo. Prvi plenum tega združenja 
je bil letos spomladi v Beogradu. Drugi 
plenvun pa bo v Celju dne 30. septembra 
in 1. oktobra ob 9. uri v dvorani OZZ, 
Cankarjeva ulica 1. Dnevni red obsega 
razen organizacijskih vprašanj še na
slednje aktualne teme: 

Pomen in mesto poklicnega usmerja
nja v reformi šolstva. — Referent tov. 
Glišo Emjakovič. 

Zdravstveni delavci v službi poklic
nega usmerjanja. — Referent tov. dr. 
Djordje Vukadinovič. 

Socialni delavci v službi poklicnega 
usmerjanja. — Referent tov. Dušan Bo-
škovič. 

Plenum bo obravnaval tudi vprašanje 
izdajanja lista, problematiko poklicnega 
svetovanja in zaposlovanja mladine v 
jugoslovanskem merilu. Zato bo sesta
nek v Celju tudi s tega vidika velikega 
pomena. Kogar zanimajo ti problemi, se 
tega sestanka lahko udeleži. 

P. D. 

CENE N A CELJSKEM TRGU V TEM 
TEDNU 

Cene v oklepaju veljajo za privatni 
sektor. 

Krompir 16—18 (18—20), čebula 40— 
—50 (50—60), česen 140 (150—200), fižol 
v. 80 (60—80), fižol n. 56 (50), fižol str. 
35—40 (30—45), solata 35—40 (40—60), 
špinača — (100), cvetača 30—50 (40— 
—60), zelje gl. 18—20 (20—25), zelje rib. 
— (50), repa sv. — (10), repa rib. — (40), 
pesa 30 (25—40), ohrovt 30 (20—30), pe-
teršilj — (60), korenjček 60 (50—70), ko
leraba — (30—40), kumare 15—20 (25— 
—100), radič — (60), suhe slive 320 ( — ) , 
suhe fige 160 (—) , suhe gobe — (800— 
—1500), sveže gobe — (80—140), redkev 
— (40), rozine 340 (—) , orašidi 350 ( — ) , 
marmelada 100 (—) , paradižnik konzer
ve 200 (—) , limone 380 ( — ) , orehi celi 
220 (180—220), mleko — (36), skuta — 
(140), smetana — (200), maslo — (480— 
—520), jajca 17 (19—20), kure — (470— 
—560), piščanci — (270—350), koruza — 
(45—50), pšenica — (50—60), oves — 
(40—50), ječmen — (40—45), malancani 
50 (60), hruške 50 (50—80), jabolka 40— 
—50 (45—60), breskve — (45—70), slive 
50 (50—100), grozdje 90—120 (50—90), 
jed. buče — (15—20), paradižnik 15—50 
(30—40). paorika 30—40 (40—50), fefe
roni 120 (120), lubenice — (20), por — 
(60), hren — (150), zelena — (60). 

Gbanje prebivalstva 
Poročilo o ^ibnnjn prebivalstva v mestu Celjn 

v času o<l 16. do 23. se]>tembra 195? 
R o j e n i h : 14 dečkov in 26 dekl i c . 
Poroči l i so se: 
A l o j z C r e p n j a k , trg. pomočnik iz A p a č in M a 

r i ja I fko . irg. pomočnica iz Z i b e r c . Ivan K o p i t a r , 
k l j u č a v n i č a r , pomočnik iz C e l j a in K a r o l i n a 
Z a p a , pom. d e l a v k a iz C e l j a . V l a d i m i r - L u k a 
V e l e j , študent tehnike iz Bukovž inka in M a r i j a 
T u r n š e k , tka lka iz C e l j a . F r a n c V r a b i č , s trojni 
tehnik in M a r i j a Brezn ik , nameščenka , oba iz 
C e l j a . V iktor Jager , b l a g a j n i k iz C e l j a in H i l d e 
g a r d s Murš i č . t k a l k a iz L a v e . A l o j z i j M o h o r k o , 
s trojn ik in L j u d m i l a Vatovec . l a b o r a n t k a . o b a 
iz B u k o v ž l a k a . A n t o n Lotr ič , na takar iz C e l j a 
in Justina Rib ič , natakar ica iz Č r n e g a v r h a . 
M i r o s l a v Poznič, e l ektr ičar iz P i l š tanja in A n a 
D r o b n e , p o l j . d e l a v k a iz Straške gorce . V i n k o 
P e r s o l j a . v a l j a č in Ju l i jana Kr ižn ik , kuhar i ca , 
oba iz C e l j a . 

U m r l i so: 
M a r i j a L a p o r n i k , uradn ica iz C e l j a , stara 57 

let. Anton A n d r e n š e k , upokojenec iz C e l j a , star 
75 let. M a r t i n G o l e č , upokojenec iz T r n o v e l j , 
f t*r 66 let. I r m g a r d Beuc , š o l a r k a iz C e l j a , s tara 
14 let. A n t o n i j a Polanec , n p o k o j e n k a iz C e l j a , 
s tara 67 let. Kris t ina Pušnik , otrok iz D r a m e l j , 
s tara 6 let. F r a n c Bogat in , u p o k o j e n e c iz Veše-
• ika. star 41 let. M a r i j a M a v r e r , gospod inja iz 
D o b r i č a , s tara 34 let . Jože. A p a t , o trok iz D r u ž -
m ì r j a , s tar 1 leto. Isnijtc G o r e n š e k , Žagar iz 
L a h o v B c . star 54 let. 

Kronika nesreč 
v Cinkarni se je pri delu opekel z raz

beljenim cinkom po nogi delavec Miha 
Hlis. 

Lucija Sever iz Polzele si je pri padcu 
zlomila nogo. 

Posestn'k Anton Turnšek iz Zgomje 
Hudinje je v Cretu padel z voza. Utrpel 
je pretres možganov. Nezavestnega so 
prepeljali v bolnišnico. 

Neznanci so napadli v Bodrišni vasi 
pri Šmarju Karla Jazbeca. Prizadeli so 
mu poškodbe po telesu. 

Z voza je padel rudar Stefan Jurhar 
iz Pongraca v Grižah. Utrpel je težje po
škodbe na tilniku in po telesu. 

Pri padcu s kolesom so se poškodovali: 
Rudolf Nunčič iz Nove vasi pri Šmarju, 
utrpel je poškodbe na rokah in glavi, 
Matilda Kocjančič iz Prekorja si je zlo
mila ključnico in poškodovala glavo, 
Olga Sket iz Lačje vasi pri Podplatu pa 
si je poškodovala glavo. 

Blaž Horvat, posestnik iz Sp. Mestinja 
pri Šmarju se je peljal na vozu, nalože
nem z gramozom. Na ovinku je zavozil 
s ceste in padel pod voz. Utrpel je zlom 
noge, dvakratni prelom roke in poškodbe 
na glavi. V kritičnem stanju so ga pre
peljali v celjsko bolnišnico. — Tudi Ja
kob Guzek iz Laške vasi pri Storah je 
padel z voza in pri tem dobil poškodbe 
na glavi. 

Malomarno 
razobesanje drzatne 
zastave 

Zadnja leta opažamo v Celju 
vedno pogosteje ne samo ob i>ri-
liki raznih gospodarskih priredi
tev, ampak tudi ob republiških in 
zjveznih državnih praznikih, da so 
naše narodne zastave nepravilno 
razobešene. Hišni lastniki, zaseb
niki, hišni sveti in njihovi hišniki 
s tem pač kažejo svoje neznanje o 
tem, kakšna je naša državna in na
rodna trobarvnica. Pri tem ne gre
šijo samo ipodjetja in zasebniki, 
ampak tudi državni uradi in usta
nove. Po tri dni in več visijo na
pačne zastave, ne da bi se zganil 
kak član delovnega kolektiva in 
opozoril odgovorno osebo, da bi 
bilo treba obrniti zastavo. Na vsak 
korak lahko vidite hrvaško zastavo 
rdeče-belo-modro mesto jugoslo
vanske modro-ibelo-rdeče, ali pa 
srbsko rdeče-.modro-belo mesto 
slovenske belo-modro-rdeče. Tak
šne zmede ni v nobeni drugi jugo
slovanski republiki, kakor samo v 
Sloveniji. Ne zgodi se zL&pa., da bi 
razobesil Srb doma ipomotoma slo
vensko mesto svojo srbsko zasta
vo, kakor tudi ne, da bi Hrvat 
doma poleg jugoslovanske zastave 
narobe obesil hrvaško, ker bi bili 
potem obe samo jugoslovanski. 

Ne smemo pozabiti, da je vrstni 
red barv točno določen v zvezni in 
republiški ustavi. Državna zasta
va FLR Jugoslavije (oziroma LR 
Slovenije) je sestavljena iz treh 
barv: modre, bele in rdeče (bele, 
modre in rdeče) z rdečo peterokra
ko zvezdo na sredini. Razmerje 
med širino in dolžino zastave je 
ena proti dve. Barve zastave se 
vrste vodoravno od zgoraj navzdol 
,po temle redu: jugoslovanska mo
dra, bela in rdeča, slovenska bela, 
modra in rdeča. Vsaka barva za
vzema ipo širini tretjino prostora 
zastave. Zvezda ima pravilno pe
terokrako obliko in zlat (rumen) 
rob. Središče zve23de se krije s .pre
sečiščem diagonal zastave. Gornji 
krak zvezde sega pri jugoslovan
ski zastavi do polovice modre, pri 
slovensiki pa do ipolovice bele barve 
zastave, tako da imata spodnja 
kraka zvezde svoje mesto na rdeči 
barvi zastave. 

V ibodoče naj odgovorni ljudje 
bolj pazijo, da bodo zastave pra
vilno razobešene. Uslužbenci in 
člani gospodarsikih kolektivov pa 
naj opozarjajo hiišnike že prve ure 
po razobešenju, da popravijo na
pako. Želimo, da ne bi bilo treba 
objavljati imen onih, ki ibodo še 
naprej ostali malomarni. 

V NOVEM VELENJU BODO ZACELI 
GRADITI UPRAVNO POSLOPJE ŠOLE 

IN TELOVADNICO 
Pretekli teden so pri novem šo'Lskem 

poslopju v Novem Velenju začeli kopati 
temelje za upravno poslopje šole s telo
vadnico. V upravnem poslopju bodo ipo-
leg pisarne še mnogi kabineti za učila. 
Posebno pa pozdravljajo v Velenju grad
njo telovadnice, kjer bodo lahko vadili 
tudi člani telesno vzgojnega društva Par-
tizan-Rudar. Poslopje s telovadnico bo 
zgrajeno do prihodnje jeseni. Za grad
njo je dala občina Šoštanj 36 milijonov. 

R a z g i b a n a p r e d v o l i l n a 
d e j a v n o s t v m o z i r s k i obč in i 

v mozirski občini je zadnje dni zelo 
razgibana predvolivna dejavnost. Do 20. 
septembra je bilo opravljeno že nad pos
lovico vseh zborov volivcev, ki jih bo 
skupno 36. Vsi dosedanji zbori volivcev 
so pokazali, da se volivci za volitve pre
cej zanimajo. Povsod razpravljajo o do
sedanjem delu občinskega odbora in še 
o drugih gospodarskih, političnih, komu
nalnih, zdravstvenih in prosvetnih vpra
šanjih. Najbolj živahne so razprave o 
kandidatih, ki jih predlagajo na zborih 
volivcev. Med njimi so tudi žene in mla
dina. 

Zbora volivcev LIP Nazarje se je ude
ležilo nad 250 delavcev in uslužbencev. 
Na zboru, ki je bil kvaliteten, so največ 
govorili o dosedanjem delu občine, o od
nosih med občino in podjetjem ter o delu 
samega podjetja. Med kandidati za zbor 
proizvajalcev novega občinskega odbora 
v Mozirju, ki so jih izbrali na zboru, je 
tudi nekaj dosedanjih odbornikov. 

Za zbor proizvajalcev kmetijske sku
pine je opravljenih že nad polovico zbo
rov volivcev. Ponekod so zbore volivcev 
združili s polletnimi občnimi zbori kme
tijskih zadrug. Na zborih volivcev so 
predlagali za kandidate najibolj delavne 
ziadružnike. 

V Mozirju se je zbora volivcev udele
žilo okoli 100 volivcev. Tako pestrega 
zbora volivcev Moairjani že dolgo ne 

pomnijo. O pomenu volitev in o dose 
danjem delu ljudskega odbora je govoril 
predsednik občine tov. Zupan. Volivci so 
bili z dosedanjim delom občine zado
voljni. V razipravi so se dotaknili tudi 
raznih gospodarskih zlasti pa komunal
nih vprašanj kraja. Ker je napeljava vo
dovoda ena najbolj perečih vprašanj 
kraja, so sklenili, da je treba takoj usta
noviti vodovodno zadrugo. Občina Mo
zirje je za vodovod že namenila 3 milijo
ne dinarjev. Volivci so tudi zahtevali, da 
je treba vprašanje ureditve prosvetne 
oziroma kinodvorane v Zadružnem do
mu spraviti enkrat z dnevnega reda. Iz
volili so poseben odbor in mu zaupali to 
nalogo. Volivci so izvolili tudi nov šolski 
odbor nove osemletke in se seznanili s 
cepljenjem proti otroški ohromelosti, ki 
se bo pričelo 7. oktobra. 

Najbolj živahna razprava je bila o 
kandidatih za nov občinski ljudski od
bor. Za kandidate so izbrali 4 najboljše,, 
med katerimi so tudi dve žene in en mla
dinec. 

Občinski politični štab, ki vodi politič
ne priprave za volitve, se zelo pogosto 
sestaja ter analizira izvršene zbore vo
livcev, po končanih zborih volivcev pa 
bo pristopil k organiziranju predvoliv-
nih sestankov. Organiziral bo tudi nekaj 
večjih političnih zborovanj v občini, zla
sti v večjih krajih. Na ta zborovanja bo 
povabil tudi ljudske poslance. 

V zbore proizvajalcev najboljše defarce 
Pred kratkim so o občinskih volitvah 

razpravlJEili tudi na občinskem sindikal
nem svetu v Šoštanju. Ker so priprave 
za volitve odbornikov v občinski odbor 
končane, so se pogovorili predvsem o 
pripravah za kandidate v zibor proizva
jalcev. V ta zbor, ki bo štel v šoštanjski 
občini 25 ljudi, naj bi prišli najbolj spo
sobni, delovni in politično razgledani lju
dje. Paziti bo potrebno tudi na to, da 
bodo v novem zboru enakomerno zasto
pane vse panoge gospodarstva. 

Sindikalne podružnice morajo prav pri 
tem vprašanju odločilno sodelovati in 
pomagati z nasveti. Poleg volitev, so se 
pogovorili tudi o pripravah za proslavo 
40-letnice Oktobrske revolucije. To na
logo bo prevzela izobraževalna komisija. 
Ponovno so govorili o nedelavnosti dveh 
sindikalnih podružnic v Velenju: obrtne 
in trgovske. Na seji so poudarili, da je 

nujno že sedaj začeti s pripravami za 
čim uspešnejšo izvedbo občnih zborov, 
ki bodo v vsej občini že oktobra. 

NAROČNIKI — POZOR! 

Zaradi olajšanja poslovanja bo
do tudi tokrat naročnino za Celjski 
tednik okoli prvega v mesecu po
birali pismonoše. Ker veliko naroč
nikov še ni poravnalo obveznosti 
do našega lista, jih prosimo, da to 
čimprej store, ker bomo drugače 
morali ustaviti dostavljanje lista 
in izterjati naročnino. 

I Z L A Š K E G A 
V Celjskem tedniku je bila priobčena 

fotografija razkrite hiše pod naslovom: 
»Ali je pravilno, da v takem stanovanju 
prebiva družina«. 

Občinski ljudski odbor Laško daje či-
talcem Celjskega tednika naslednje po
jasnilo: 

Tov. Trbovc Anton poseduje v Smihe-
lu št. 1 stanovanjsko hišo, v kateri pre
bivata dve upokojenki in Lončar Agata. 
V neposredni bližini te stanovanjske hi
še poseduje Trbovc Anton, upravnik KZ 
Rimske Toplice, še eno stanovanjsko hi
šo, v kateri prebiva sam s svojo druži
no. Hišo, v kateri prebivata upokojenki 
in Lončar Agata, namerava lastnik po
rušiti. Ker pa imenovani ni dobil pri
stanka od Stanovcmjske uprave Laško 
niti za to ipotrebno dovoljenje za rušenje, 
je lastnik pričel samovoljno razkrivati 
stanovanjsko hišo brez ozira da v njej 
prebivajo stranke. 

Občinski ljudski odbor Laško je na to 
dejanje F>odvzel potrebnen korake, da bi 
preprečil nadaljnje rušenje. Ko je občin
ski ljudski odbor zahteval od lastnika, da 

stanovanjsko hišo vspostavi v prejšnje 
stanje, je le-ta odločno odklonil. Nato se 
je občinski ljudski odbor poslužil pod
jetja »Remont«, katero je hišo pokrilo. 

Upravičeno se sprašujejo državljani. 

kako mora tako nesocialen in nedisci
pliniran človek biti uslužbenec državne-
službe, gospodarske organizacije in usta
nove? 

Tudi na to vprašanje bodo kmalu dobi
li zadovoljiv odgovor. 

Voliïti v konjiški občini razpravljajo o nalogali notega ljudskega odbora. 
stanovanj. Ce bi hoteli rešiti vsa vpra
šanja, ki se tu pojavljajo, potem bi mo
rali zgraditi 500 novih stanovanj, vendar 
ni zadostnih sredstev. Bolj realno gleda
no pa so v precejšni meri dane perspek
tive, da se bo v bodočih štirih letih zgra
dilo kakih 200 novih stanovanj, ki bi jih 
gradila podjetja, občina in zasebniki. 

V E D N O V E C J E K O M U N A L N E 
P O T R E B E ! 

Vzporedno s tem se pojavljajo vedno 
večje potrebe v komunalni dejavnosti: 
vodovodi, kanalizacija, električno omrež
je, parki, igrišča itd. Podobno je tudi z 
javnimi koipalnicami, organizacijo po
grebne službe, tržnicami in podobnimi 
objekti. Ureditev vodovodov je predvi
dena v Zrečah, Skomerju, Gračiču, Lo-
čah. Žicah, Vitanju in še v nekaterih 
drugih krajih občine. V teku zadnjih let 
je v občini dobilo električno luč že 65 
vasi, vendar je še vedno nimajo v 17 va
seh. Vse pa kaže, da ni več daleč čas, ko 
bodo tudi v teh vaseh svetili z elektriko, 
saj so dela skoraj povsod v teku, tako da 
bo ta problem v bližnjih letih rešen. V 
bolj oddaljenih krajih predvideva načrt, 
da bi jih povezali s telefonskim omrež
jem, dočim bo prej ali slej potrebno uve
sti nekatere lokalne avtobusne proge, ki 
bodo ipovečale okoliške kraje s središčem 
občine. Sem spada tudi gradnja široko-
tirne proge namesto sedanje ozkotirne, 
vendar to že presega okvir občine, ki za 
taka dela ne bo imela sredstev. 

V R S T A N A L O G N A P O D R O Č J U 
Š O L S T V A I N Z D R A V S T V A 

Vrsto nalog čaka bodoči ljudski odbor 
na področju šolstva in prosvete sploh. 

(Nadaljevanje s 3. strani) 

Večina šolskih poslopij skupaj z opremo 
je že močno zastarela, kar še posebej 
velja za večje kraje kot so Konjice in 
Zreče. Tu se je v letih po vojni dokaj 
razširila industrija, ki je dala zaposlitev 
številnim novim delavcem poleg narav
nega prirastka prebivalstjva. Ce bi ho
teli vse šole v občini primemo urediti 
in opremiti, bi bilo potrebnih okoli 500 
milijonov dinarjev, to je pet občinskih 
letnih obračunov. V večini šol v občini 
se že sedaj opravlja pouk v dveh izme
nah, število otrok pa raste iz leta v leto. 
Podobno kot s šolskimi prostori je tudi 
pomanjkanje učiteljskih stanovanj sko
raj pri vseh šolah, kar dostikrat pred
stavlja zelo veliko težavo za mlade pro
svetne delavce, ki pridejo prvič na šolo. 

V zdravstvu je največja potreba po 
gradnji zdravstvenih domov, katere bi 
bilo treba sodobno opremiti in jim tako 
dati ^ možnost rednega poslovanja v 
zdravstveni službi. Iz občinskega prora
čuna se daje vsako leto 3 milijone di
narjev za preventivno zdravstveno služ
bo, kakih 10 milijonov pa za plačilo zdra
vil, pregledov, bolnišnice itd. 

KMETIJSTVO IMA VSE POGOJE 
ZA USPEŠEN RAZVOJ 

Kmetijstvo v občini je tista panoga, ki 
doslej še ni bila v dovoljni meri upošte
vana, ima pa vse pogoje za uspešni raz
voj. Kmetijske zadruge so v preteklih 
letih ustvarile že prve temelje za izbolj
šanje, kar bo seveda potrebno nadalje
vati. V okolici Konjic in Žič so dane 
možnosti za razvoj sadjarstva, v Dravinj
ski dolini bodo pričeli s sajenjem hmelja, 

dočim pa je okolica Spitaliča in področje 
Pohorja primerno za večje nasade malin. 
V Ločah se predvideva, d a ^ bo povečala 
z nekaj investicij proizvodnja perutnine 
in jajc, pa tudi za sajenje ribeza so dani 
pogoji. Pri vsem tem bi razen kmetov 
imela veliko korist tudi občina z večjimi 
dohodki iz kmetijstva. V Rogli na Po
horju bodo uredili pašnike, ki bodo v 
letnih mesecih lahko sprejeli na pašo do 
200 glav mlade živine. V načrtu je pred
videnih tudi nekaj melioracij, vsekakor 
pa je dokaj važna ustanovitev dravinj
ske vodne skupnosti, ki bi vodila vsa re
gulacijska in osuševalna dela na celot
nem porečju Dravinje do njenega izliva. 
Seveda pa je tu še vrsta drugih vprašanj, 
ki jih bodo morale reševati kmetijsike 
zadruge skupaj z občino in kmetijsko 
proizvajalno poslovno zvezo. 

S S O D E L O V A N J E M V O L I V C E V B O 
U S P E H Š E V E C J I 

Vse te naloge so precej obširne. Na. 
zborih volivcev temeljito razpravljajo o 
njih in volivci dajejo tudi svoje pripom
be in predloge, tako da bo ljudski odboi 
že ob svoji izvolitvi imel široko osnovo 
za svoje delo. Seveda je še vprašanje 
finančnih sredstev, ki jih bo občina ime
la v prihodnjih letih na razpolago. Veli
ko pa jé tudi odvisno od volivcev samih, 
če bodo pri delu pokazali dovolj razu
mevanja za sodelovanje, kot je to že bilo 
v občini vrsto primerov. Končno so to 
važne naloge, ki jih spričo nujnih potreb 
na vseh področjih ne bo kazalo zanemar
jati, čeravno je vsakomur razumljivo, da 
jih vse na enkrat ne bo mogoče izvesti.. 

L. V. 


